
Status

W dniu 31 stycznia 2018 r. do Rady Miejskiej w przekazana petycja w sprawie

likwidacji komunikacji szynowej w aglomeracji

Petycja przekazana do Komisji ds. Transportu Rady Miejskiej w

w celu rozpatrzenia oraz przygotowania odpowiedzi w formie projektu

i go pod obrady Rady Miejskiej w


